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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen lépéseket kíván tenni annak érdekében, hogy a 
tanárok összes túlóráját percre pontosan kifizessék?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2013-ban az akkori Orbán-kormány vezette be az új pedagógus életpálya modellt. Akkor Hoffman
Rózsa  felelt  ezért  az  oktatási  reformért.  Az  akkori  államtitkár  a  reform  folyamat  alatt  úgy
nyilatkozott,  hogy  a  kormány  részéről  „a  pedagógus  életpályamodell  bevezetésével  évtizedes
adósságot törlesztenek”. Azzal kecsegtette a pedagógusokat, hogy „a pedagógus életpályamodell, a
törvény nagyobb megbecsülést,  társadalmi  elismerést  nyújt  majd  a  szakterületen  dolgozóknak”.
Valamint a pedagógus létet  akkor még Önök is értelmiségi létnek tartották,  ehhez Hoffman „az
értelmiségi léthez szükséges anyagiak”-at kívánta biztosítani.

Eltelt 9 év. Látjuk az eredményét.

Az akkori  kritikák  beigazolódtak.  Hagymázas  mondatok,  csillagokat  az  égről  lekívánó ígéretek
egyike sem vált valóra.

2022-ben  kezdődő  tanévben  rettentő  alacsony  bérek,  öregedő  pedagógus  társadalom,  hibás  és
kötelezően oktatandó alaptanterv, kifizetetlen túlórák és romló infrastruktúra várja a tanárokat.

Rengeteg  tanárt  köteleznek  túlórára,  ez  a  pedagógus  saját  tanórái  feletti  oktatás,  nevelési,
felügyeleti munkát takarhat. Rengeteg esetben fordul elő, hogy ezen túlórákat nem fizetik ki teljes
mértékben. Az iskolán kívüli munkákra is vonatkozik ez a probléma. A pedgagóus társadalomban
közismert  probléma,  hogy a nyáriszünetekben tartott  Erzsébet-táborokban dolgozó pedagógusok
nem  kapnak  túlóráik  után  fizetést,  annak  ellenére,  hogy  egy-egy  ilyen  tábor  az  több  napnyi
egésznapos 0-24 órás munkát jelent.

Ez méltatlan.



 
A fentiek alapján várom részletes válaszát kérdéseimre!

1. Milyen lépéseket kíván tenni annak érdekében, hogy a tanárok összes túlóráját percre 
pontosan kifizessék?

2. Tudja-e Ön, hogy a pedagógusok túlórájának egy részét a tankerületek nem hajlandóak 
kifizetni?

3. Tudja-e Ön azt, hogy a nyári szünetben plusz munkaként vállalt Erzsébet-táborok 
felügyeletéért az érintett tanárok nem kapnak túlóra pénzt, annak ellenére, hogy több napig
egész nap 0-24 órás munkát végeznek?

4. Mikor rendezik a túlórák helyzetét? Mikor szűntetik meg ezt a tarthatatlan állapotot?
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